
 

Postup projednávání záměrů ve stavební komisi města:  
   
Ve středu 14.1.2015 se uskutečnila na stavebním úřadě schůzka za účelem ujasnění 
činnosti stavební komise. Schůzky se zúčastnil místostarosta Pavel Kroupa, 
předseda stavební komise Pavel Jiran, za stavební úřad vedoucí Jiří Levý a dále 
Dana Větrovcová a Jaroslav Samek. Při společné diskuzi, při vědomí, že komise je 
poradním orgánem rady města, jsme se shodli na následujícím:  
  

1. Členové stavební komise budou v případě potřeby oslovováni radou města 
prostřednictvím starosty, resp. místostarosty, ve spolupráci se zástupci stavebního 
úřadu k posouzení  záměrů a projektů, které se budou týkat především 
připravovaných stavebních akcí ve městě, vyžadujících ucelený rozbor mimo rámec 
rutinní práce stavebního úřadu podle stavebního zákona a prováděcích předpisů;  
  
2. Z toho vyplývá, že stavební komise se nebude pravidelně scházet, ani nebude 
sama vyhledávat náplň své činnosti. Její činnost bude vysloveně operativní a jednání 
se uskuteční podle potřeby. Pro takovou činnost bude prvotně využívána konferenční 
e-mailová adresa, na kterou budou dávány podklady a pokud si to situace vyžádá, 
domluví si členové společnou schůzku na stavebním úřadě po případném 
předchozím místním šetření;  
  
3. Jako výstup bude komise předávat radě města zápisy se stanovisky, obsahujícími 
rozbory, návrhy a doporučení k projednávané věci;  
  
4. V případě odsouhlasení záměru bez připomínek, bude toto operativně sděleno 
radě města pouze e-mailem;  
  
5. Pokud se projednávaná věc bude týkat objektů pod památkovou ochranou, 
uskuteční se společné jednání s komisí památkové péče a výstupem bude společné 
stanovisko.   
  
Pavel Jiran  
předseda stavební komise  
  
  
  

 


